

## Press Release / Pressemitteilung

### **MLAWGROUP ADVISED UNITED MAPS IN SERIES A FINANCING ROUND**

Munich, July 30, 2009

MLawGroup advised United Maps in its series A financing round.

Investors of this financing round (in an undisclosed seven-digits amount) are the existing investors and ClusterFondStartUp! managed by Bayernkapital.

Deploying its unique technology, United Maps GmbH optimizes quality, density and contents of vector maps. Market leading base maps from Navteq or Tele Atlas - well known from navigational devices made for vehicle traffic - are algorithmically combined and merged with supplemental cartographic data sets. The resulting new and comprehensive mapping products are perfectly fit for mobile and location based use cases.

United Maps premieres completely integrated geometries and fully compatible and routable data sets enabling multimodal routing: seamless navigation across all means of transport, from car to public mass transit and pedestrian options. Content rich United Maps offer new perspectives to LBS (location based media and services), business process optimizing and planning.

After only six months of production, United Maps recently introduced 'UM-DE': a comprehensive, nationwide vectormap in scales up to 1:2'000. Further 200 European and worldwide

### **MLAWGROUP BERÄT UNITED MAPS BEI SERIE A-FINANZIERUNGSRUNDE**

München, 30. Juli 2009

MLawGroup berät die United Maps GmbH, München, beim Abschluss ihrer Serie A-Finanzierungsrunde.

Investoren dieser Finanzierungsrunde (in nicht veröffentlichter siebenstelliger Höhe) sind neben den bisherigen Gesellschaftern der von Bayernkapital gemanagte ClusterFondStartUp!.

Der im Februar 2008 in München gegründeten United Maps GmbH gelingt es mit einer bislang einzigartigen Technologie, die inhaltliche Qualität und Dichte von Vektorkarten zu optimieren. Die aus Navigationsgeräten bekannten und für den Straßenverkehr optimierten Basiskarten der weltweit führenden Hersteller Navteq oder Tele Atlas werden dabei algorithmisch mit weiteren kartografischen Daten flächendeckend kombiniert.

Erstmals wird mit vollständig integrierten und kompatiblen Geometrien multimodales Routing möglich: die nahtlose Navigation über alle Verkehrsmittel, vom Auto in die S-Bahn, in die U-Bahn, die Tram und zu Fuß weiter zum Ziel. Die enorme Inhaltsdichte bietet bisher unbekannt Möglichkeiten für ortsbezogene Medien, Dienste und professionelle Planungsgrundlagen.

United Maps hat mit 'UM-DE' nach nur sechs Monaten Produktion das erste marktreife Produkt verfügbar: eine deutschlandweit flächendeckende Vektorkarte in Maßstäben bis

cities and regions will follow.

MLawGroup advised United Maps in all aspects of the transaction.

**Counsel to United Maps:**

**MLawGroup, München:** Rainer Kreifels (Lead, Corporate), Dr. Johannes Maidl (Corporate), Henno Groell (IP), Manfred Schmid, FA f. Arbeitsrecht (Labor & Employment).

**Counsel to Investors:**

**Weitnauer, München:** Dr. Wolfgang Weitnauer, M.C.L..

1:2.000. Weitere 200 weltweite und europäische Metropolen sollen folgen.

MLawGroup beriet United Maps in allen Aspekten der Transaktion.

**Berater United Maps:**

**MLawGroup, München:** Rainer Kreifels (Felderführung, Corporate), Dr. Johannes Maidl (Corporate), Henno Groell (IP), Manfred Schmid, FA f. Arbeitsrecht (Labor & Employment).

**Berater Investoren:**

**Weitnauer, München:** Dr. Wolfgang Weitnauer, M.C.L.

## MLawGroup

MLawGroup is a law firm located in Munich, Germany. We advise our clients in the following practice areas:

- Mergers and Acquisitions
- Technology Transactions and Licensing
- Start-up and Venture Capital
- Labor and Employment
- Corporate and Compliance
- Litigation and Arbitration.

Our national and international clients are technology and media companies of all sizes, from start-up companies to listed companies.

Our clients appreciate the high quality of our work, our industry focus and our international expertise.

---

MLawGroup ist eine Anwaltskanzlei mit Sitz in München. Wir haben uns auf folgende Practice Areas spezialisiert:

- Mergers and Acquisitions
- Technology Transactions and Licensing
- Start-up and Venture Capital
- Labor and Employment
- Corporate and Compliance
- Litigation and Arbitration.

Unsere nationalen und internationalen Mandanten sind Technologie- und Medienunternehmen unterschiedlichster Größe – vom jungen Start-up bis zum börsennotierten Konzern.

Unsere Mandanten schätzen unsere hochqualifizierte Beratung, unsere Branchenfokussierung sowie unsere internationale Erfahrung.

MLawGroup  
Maximilianstraße 31  
80539 München

**RAINER KREIFELS**  
rainer.kreifels@mlawgroup.de  
Tel.: +49 89 24 213 0  
Fax: +49 89 24 213 213

>> [www.mlawgroup.de](http://www.mlawgroup.de)